

**Transport Canada Civil Aviation (TCCA)
Transports Canada, Aviation Civile (TCAC)**

Effective June 4, 2018, National Aircraft Certification will be using a different e-mail address to distribute Airworthiness Directives (ADs), Civil Aviation Safety Alerts (CASAs) and Type Certificate Holder Transfer Notifications to Civil Aviation Authorities:

Email Name: National Aircraft Certification – Distribution / Certification nationale des aéronefs – distribution (TC)

Email Address: TC.DoNotReplyNAC-NepasrepondreCNA.TC@tc.gc.ca

Important: To be sure you receive all publications, we recommend you save the above noted e-mail address in your contact list and make appropriate adjustments to your SPAM protection.

This new e-mail box cannot accept incoming e-mails. Please continue to send your ADs to AD-CN@tc.gc.ca and operations.aviation@tc.gc.ca.

For all questions/concerns related to the content of a Canadian Airworthiness Directive, please contact us at AD-CN@tc.gc.ca

To update your contact information or for all distribution questions/concerns, please contact us at TC.NACcommunications-CommunicationsCNA.TC@tc.gc.ca

For all other Continuing Airworthiness matters including the content of a Civil Aviation Safety Alert (CASA), please contact us at cawwebfeedback@tc.gc.ca

À compter du 4 juin 2018, la Certification nationale des aéronefs utilisera une nouvelle adresse électronique pour distribuer les consignes de navigabilité (CN), les alertes à la sécurité de l'Aviation civile (ASAC) et les notifications de transfert d'un titulaire du certificat de type aux autorités de l'aviation civile :

Nom du courriel : National Aircraft Certification – Distribution / Certification nationale des aéronefs – distribution (TC)

Adresse électronique : TC.DoNotReplyNAC-NepasrepondreCNA.TC@tc.gc.ca

Important : afin de vous assurer de bien recevoir toute publication, nous vous recommandons d'ajouter l'adresse électronique ci-dessus à votre liste de contacts et d'apporter les modifications correspondantes relativement à la filtration des courriels indésirables.

Cette nouvelle boîte courriel n'accepte aucun courriel entrant. Veuillez continuer d'envoyer vos consignes de navigabilité à AD-CN@tc.gc.ca et operations.aviation@tc.gc.ca.

Pour toute question ou préoccupation liée au contenu d'une consigne de navigabilité canadienne, veuillez nous contacter à AD-CN@tc.gc.ca

Pour mettre à jour vos coordonnées dans nos dossiers ou pour toute question ou préoccupation liée à la distribution, veuillez nous contacter à TC.NACcommunications-CommunicationsCNA.TC@tc.gc.ca

Pour toute autre question liée au maintien de la navigabilité incluant les alertes à la sécurité de l'Aviation civile (ASAC), veuillez nous contacter à cawwebfeedback@tc.gc.ca

National Aircraft Certification – Safety Publications (AARDA)

Certification national des aéronefs – publications sur la sécurité (AARDA)
Transport Canada / Transports Canada
1-888-663-3639
TC.NACcommunications-CommunicationsCNA.TC@tc.gc.ca